
 
Protokół nr 6/11 

Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbyło się w dniu 11 maja 2011 r. 
 

 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.00. 
 Porządek posiedzenie był następujący :  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Kontrola wykonywanej w Białogardzkim Ośrodku Sportu i Rekreacji nieodpłatnie 

dozorowanej pracy na cele społeczne w zakresie ewidencji czasu i rodzaju pracy przez 
osoby skierowane przez Sąd Rejonowy w Białogardzie. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg posiedzenia komisji był następujący : 
Ad 1 
 Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad 2 
Przewodniczący Komisji powiedział, że na wniosek Radnego Andrzeja Siwka celem 
posiedzenia jest kontrola wykonywanej w Białogardzkim Ośrodku Sportu i Rekreacji 
nieodpłatnie dozorowanej pracy na cele społeczne w zakresie ewidencji czasu i rodzaju pracy 
przez osoby skierowane przez Sąd Rejonowy w Białogardzie. Radny otrzymał odpowiedź na 
wniosek od Burmistrza miasta ale ta odpowiedź go nie zadowoliła. W związku z tym o 
wyjaśnienie tej sprawy poprosił Dyrektora Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.  
Dyskusja : 
A.Siwek – pytanie się wzięło z pracy społeczno użytecznej. Radny zdał pytanie kim są Ci 
ludzie i co te 120 osób robiło oraz ile godzin pracowało i kto je rozliczał.  
Dyrektor Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – odpowiedział, że osobami skazanymi 
zajmowały się dwie osoby, które prowadziły ich nadzór. Z przepisów wynika, że jedna osoba 
może nadzorować 10 osób. W okresie zimowym te osoby zajmowały się odśnieżaniem. 
Pracowała połowa osób. Są to osoby uzależnione od alkoholu i częstą nie nadawały się do 
wykonywanej pracy. Najwyższa kara wynosiła 80 godzin. Napływa dużo kar a wykonywana 
jest połowa ich. Jest wiele czynników, które wpływają na rodzaj wykonywanej pracy. 
Prowadzona jest ewidencja prac. Skierowano 120 osób z tego pracę wykonało 55. Odśnieżano 
ciągi komunalne, lodowisko, parkingi oraz tartan na stadionie. 
K. Sęk – zapytał czy nie można planować tej pracy . Co się robi gdy osoba skazana nie pojawi 
się w pracy ? 
Pracownik Kaźmierczak – odpowiedział, ze praca wykonywana jest do godziny 15.00. 
A.Siwek – powiedział, że ma wątpliwości co do odśnieżania. Ile średnio godzin pracował 
dany pracownik ? 
Pracownik Kaźmierczak – odpowiedział, że średnio 90 godzin.  
A.Siwek – zapytał ile dany pracownik może przepracować godzin w jednym dniu ? 
Pracownik Kaźmierczak – odpowiedział, że może przepracować 20-40 godzin tygodniowo. 
W ciągu roku 480 godzin.  
Dyrektor – powiedział, ze musi płacić pracownikom nadzorującym. 
K. Sęk – zapytał czy innych nie można włączyć do prac z tymi skazanymi ? Czy my Radni i 
Burmistrz nie powinniśmy się nad tym zastanowić. 
A.Siwek – poprosił o informację w tym temacie na piśmie. 
Dyrektor – oświadczył, że przygotuje taką pisemna informację. 



Zastępca Burmistrza – powiedziała, że cenne uwagi Radnych podziela. Burmistrz jest władzą 
wykonawczą. My nie możemy zmusić Pana Dyrektora do przyjmowania tych ludzi. Wszystko 
musi być robione w granicach prawa. Nie zmuszajmy do ręcznego sterowania. Powinna być 
podana na początku przyjęcia dokładana data wykonania pracy. Ponadto musi być ustalony 
harmonogram działań.  
Dyrektor – odpowiedział, że my nie wykorzystujemy tych osób bezpośrednio do 
wykonywania prac przy stadionie.  
 
 
Ad 3 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15.00.  
 
 
 
Protokółowała:         Przewodniczący Komisji : 
D. Holczewska - Szydłowska             Andrzej Adamczewski 


